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Geacht college, 

 

Onlangs hebben we kennisgenomen van uw besluit over haltetaxiRRReis. Met deze brief reageren 

wij op uw besluit. 

 

Verbeteringen in uitgangspunten 

We zijn blij dat u met het besluit een aantal verbeteringen in het OV-vangnet wilt doorvoeren, 

aansluitend op onze eerder aangedragen wensen. Zoals aanpassing van de huidige provinciale 

uitgangspunten rondom de toegankelijkheid, de tariefstelling, het ‘onbedoeld gebruik’ en de 

promotie van het vervoerssysteem.  

 

Onderbouwing en zorgen 

U heeft aangegeven dat de reizigersafname door COVID-19 en het vereenvoudigen van de 

governance belangrijke argumenten zijn voor dit besluit. Toch missen wij in uw GS-brief van 19 

januari 2021 een heldere onderbouwing van uw motivatie. Wij kunnen onvoldoende afleiden welke 

varianten en bijbehorende criteria voor de uitvoering van haltetaxiRRReis u heeft afgewogen en wat 

de onderbouwing voor uw keuze is geweest. Daarnaast heeft u de tot nu toe met de regio’s 

gedeelde uitgangspunten van Basismobiliteit (2015) en de gezamenlijke visie ‘Mobiliteit op Maat’ 

(2020) in onze ogen onvoldoende meegenomen in uw afweging.  

 

Wij zijn van mening dat door bundeling van vervoersstromen het vervoerssysteem 

(kosten)efficiënter en duurzamer wordt, hierin lijkt de provincie nu een stap terug te doen. En dat 

op het moment dat we juist met partners, zoals Arriva, in gesprek zijn over het bundelen van 

krachten, zodat we - in lijn met het landelijk Toekomstbeeld OV – streven naar verbetering en 

vooruitgang voor alle reizigers. 
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Vervolgtraject 

Wij willen graag met u in het vervolgtraject kijken hoe onze zorgen kunnen worden weggenomen 

en hoe we samen met u tot een goede uitvoer kunnen komen. Daarbij zien wij kansen om alsnog 

tot een bundeling van vervoersstromen te komen. Om er met elkaar voor te zorgen dat er straks 

geen busjes achter elkaar aanrijden, maar dat we reizigers zo goed mogelijk, en zoveel mogelijk in 

hetzelfde voertuig kunnen bedienen. Voor alle reizigers en voor een inclusieve samenleving.  

 

Te denken valt aan het implementeren van MaaS en ZOOV-vervoer in de RRReis -app, meer 

maatwerk bieden door het WMO-vervoer en de haltetaxi beter te combineren met ophalen en 

brengen aan huis voor specifieke doelgroepen. 

 

We blijven graag met u in gesprek over de invoering van haltetaxiRRReis en de gevolgen hiervan 

voor de bereikbaarheid van de Achterhoek en voor de huidige gebruikers van het OV-vangnet. 

Zodat we niet achter elkaar rijden, maar hetzelfde voertuig nemen. 

 

Met vriendelijke groeten,  

 
 
 
 
Dhr. L.T.M. (Rens) Steintjes 
Voorzitter Thematafel Mobiliteit & Bereikbaarheid 
8RHK Ambassadeurs 
 
 
 
 
  


